



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

២០២១

ទីស្តីការគណៈរដ្ឋមន្ត្រី
លេខ : ០៣៧២/២២

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន
ស្តីពី
លទ្ធផលនៃសវ័យប្រជុំពេញអង្គគណៈរដ្ឋមន្ត្រី
ថ្ងៃទី៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២០

នៅព្រឹកថ្ងៃសុក្រ ២រោច ខែភទ្របទ ឆ្នាំចូត ទោស័ក ព.ស.២៥៦៤ ត្រូវនឹងថ្ងៃទី៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២០ វេលាម៉ោង៨និង៣០នាទីព្រឹក នៅមានសន្តិភាព ទីស្តីការគណៈរដ្ឋមន្ត្រី មានបើកកិច្ចប្រជុំ ពេញអង្គគណៈរដ្ឋមន្ត្រី ក្រោមអធិបតីភាពដ៏ខ្ពស់បំផុតរបស់ សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ **ហ៊ុន សែន** នាយករដ្ឋមន្ត្រីនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ដើម្បីពិនិត្យនិងពិភាក្សាលើ៖

- ១-សេចក្តីប្រកាសច្បាប់ស្តីពីមូលបត្ររដ្ឋ។
- ២-សេចក្តីប្រកាសច្បាប់ស្តីពីការរៀបចំនិងការប្រព្រឹត្តទៅនៃគោលនយោបាយសេវាហិរញ្ញវត្ថុ មិនមែនធនាគារ។
- ៣-បញ្ជារដ្ឋប្បវេណី៖

- សំណើសុំការយល់ព្រមពីគណៈរដ្ឋមន្ត្រី ដើម្បីសុំការអនុម័តយល់ព្រមពីស្ថាប័ននីតិបុព្វកិច្ច៖
- ៣.១.សេចក្តីប្រកាសច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើកិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីការវិនិយោគ ក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងក្របខ័ណ្ឌស្តីពីសហប្រតិបត្តិការសេដ្ឋកិច្ចទូលំទូលាយ រវាងសមាគមប្រជាជាតិអាស៊ីអាគ្នេយ៍និងសាធារណរដ្ឋកម្ពុជា។
- ៣.២.សេចក្តីប្រកាសច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើកិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីការវិនិយោគ រវាងបណ្តារដ្ឋជាសមាជិកនៃសមាគមប្រជាជាតិអាស៊ីអាគ្នេយ៍និងរដ្ឋាភិបាល នៃតំបន់រដ្ឋបាលពិសេសហុងកុងនៃសាធារណរដ្ឋប្រជាមានិតចិន។
- ៣.៣.សេចក្តីប្រកាសច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើពិធីសារទីមួយធ្វើវិសោធនកម្ម កិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីភាពជាដៃគូសេដ្ឋកិច្ចទូលំទូលាយ រវាងរដ្ឋជាសមាជិកនៃសមាគម ប្រជាជាតិអាស៊ីអាគ្នេយ៍និងជប៉ុន។
- ៣.៤.សេចក្តីប្រកាសច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើពិធីសារអនុវត្តកិច្ចព្រមព្រៀងសន្យាទី១០ ក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងក្របខ័ណ្ឌអាស៊ានស្តីពីសេវាកម្ម។
- ៣.៥.សេចក្តីប្រកាសច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើកិច្ចព្រមព្រៀងអាស៊ានស្តីពីការ ទទួលស្គាល់ទៅវិញទៅមកលើការផ្តល់អាជ្ញាបណ្ណក្រុមអាពាហ៍ពិពាហ៍។

ក្រោយពីបានស្តាប់របាយការណ៍និងមតិពិភាក្សាផ្លាស់ប្តូរយោបល់រួចមក គណៈរដ្ឋមន្ត្រី បានសម្រេចអនុម័ត៖



១-សេចក្តីប្រាថ្នាចម្បាប់ស្តីពីមូលបត្ររដ្ឋ

ចាប់តាំងពីឆ្នាំ១៩៩៣ ការគ្រប់គ្រងបំណុលសាធារណៈរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជាគឺមានភាពប្រយ័ត្នប្រយែង ច្បាស់លាស់ និងម៉ត់ចត់ ដោយផ្អែកលើគោលការណ៍គន្លឹះចំនួន៤ រួមមាន៖ ១) ខ្ចីឥណទានក្នុងទំហំសមស្របដែលស្ថានភាពវិភាគនិងសេដ្ឋកិច្ចអាចទ្រាំទ្របាន ២) ខ្ចីឥណទានដែលមានកម្រិតសម្បទានឬលក្ខណៈអនុគ្រោះខ្ពស់ ៣) ខ្ចីសម្រាប់វិស័យអាទិភាពទ្រទ្រង់ចំណែកនៃកំណើនសេដ្ឋកិច្ច និងវិស័យផលិតកម្មសេដ្ឋកិច្ច ឬផលិតកម្មផលិតកម្ម និង ៤) ប្រើប្រាស់ឥណទានប្រកបដោយគន្លាភាព គណនេយ្យភាព ប្រសិទ្ធភាព និងសិទ្ធិសិទ្ធិភាពខ្ពស់បំផុត។ ជាមួយគ្នានេះដែរ យុទ្ធសាស្ត្រស្តីពីការគ្រប់គ្រងបំណុលសាធារណៈ ឆ្នាំ២០១៩-២០២៣ នៅតែបន្តអនុវត្តគោលការណ៍គន្លឹះទាំង៤ ព្រមទាំងបានបន្ថែមនូវគោលការណ៍គន្លឹះទី៥មួយទៀតគឺ ប្រើប្រាស់ឥណទានសម្រាប់ហិរញ្ញប្បទានគម្រោងវិនិយោគលើហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធសាធារណៈ ដែលត្រូវមានស្តង់ដារនិងគុណភាពខ្ពស់ ស្របតាមគោលការណ៍នៃការគ្រប់គ្រងការវិនិយោគសាធារណៈ ក៏ដូចជាឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការនៃការអភិវឌ្ឍជាតិនៅក្នុងដំណាក់កាលថ្មី ពិសេសធានាបាននូវចំណែកសេដ្ឋកិច្ច សង្គម បរិស្ថាន និងភាពធន់ទៅនឹងការប្រែប្រួលអាកាសធាតុ។

ក្នុងបរិការណ៍បច្ចុប្បន្ន ដោយពិនិត្យមើលនូវបញ្ហាប្រឈមពីកត្តាខាងក្រៅនិងខាងក្នុងមួយចំនួនដែលអាចបង្កផលប៉ះពាល់ជាយថាហេតុលើស្ថានភាពបំណុលសាធារណៈ ជាមួយនឹងគោលដៅនៃការធ្វើពិពិធកម្មប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព ស្របទៅតាមភាពរីកចម្រើននៃសេដ្ឋកិច្ចកម្ពុជា ព្រមទាំងការសម្លឹងឆ្ពោះទៅរកការប្រែប្រួលពីប្រទេសដែលមានចំណូលមធ្យមកម្រិតទាប ទៅជាប្រទេសមានចំណូលមធ្យមកម្រិតខ្ពស់នាពេលខាងមុខ ការចាប់ផ្តើមសាកល្បងបោះផ្សាយមូលបត្ររដ្ឋដើម្បីរៀបចំផ្សារមូលបត្រក្នុង និងក្រៅប្រទេសមកបំពេញសេចក្តីត្រូវការនូវធនធាននិងហិរញ្ញប្បទាន គឺជាគោលដៅនិងអាទិភាពថ្មីសម្រាប់កម្ពុជា។

មូលបត្ររដ្ឋគឺជាឧបករណ៍ហិរញ្ញវត្ថុសំខាន់មួយ សម្រាប់បម្រើឱ្យរាជរដ្ឋាភិបាលក្នុងការកៀរគរហិរញ្ញប្បទានទាំងក្នុងស្រុកនិងក្រៅស្រុកពីវិស័យឯកជន សម្រាប់ការអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ចនិងសង្គម។ ដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងបរិការណ៍បច្ចុប្បន្ននៃការអនុវត្តដាក់ស្តង់ដារ ទាំងផ្នែកបច្ចេកទេសគ្រប់គ្រងប្រតិបត្តិការចំណូល-ចំណាយ ផ្នែកលក្ខណៈ និងបទដ្ឋានគតិយុត្តិធម៌នៃប្រព័ន្ធទីផ្សារមូលបត្ររបស់កម្ពុជា ព្រមទាំងសេចក្តីត្រូវការថ្មីរបស់វិស័យឯកជន រាជរដ្ឋាភិបាលបានរៀបចំសេចក្តីប្រាថ្នាចម្បាប់ស្តីពីមូលបត្ររដ្ឋ(ថ្មី)នេះឡើង ដោយធ្វើនិករណ៍ច្បាប់ស្តីពីមូលបត្ររដ្ឋឆ្នាំ២០១៧ ទាំងស្រុង។

សេចក្តីប្រាថ្នាចម្បាប់នេះ មានវិសាលភាពអនុវត្តចំពោះការបោះផ្សាយ ការចូលរួម និងការគ្រប់គ្រងមូលបត្ររដ្ឋដែលបោះផ្សាយក្នុងនាមរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា ទាំងនៅក្នុងនិងក្រៅព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា និងជាមូលដ្ឋានគតិយុត្តិគ្រប់គ្រងប្រយោជន៍ និងស្របតាមតម្រូវការនៃកត្តាភាពដាក់ស្តង់ដារក៏ដូចជាបទប្បញ្ញត្តិពាក់ព័ន្ធដែលមានជាធរមាន សម្រាប់អនុញ្ញាតឱ្យរាជរដ្ឋាភិបាលប្រើប្រាស់ឧបករណ៍ហិរញ្ញវត្ថុជាមូលបត្ររដ្ឋនេះក្នុងការកៀរគរហិរញ្ញប្បទានបន្ថែមពីវិស័យឯកជន ដើម្បីពង្រឹងការគ្រប់គ្រងតម្រូវការសាច់ប្រាក់របស់រាជរដ្ឋាភិបាល ឆ្លើយតបបានទៅនឹងតម្រូវការហិរញ្ញប្បទានសម្រាប់ការអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ចនិងសង្គម ព្រមទាំងចូលរួមចំណែកដល់ការអភិវឌ្ឍទីផ្សារមូលបត្រនិងទីផ្សារហិរញ្ញវត្ថុនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ក៏ដូចជាទ្រទ្រង់គម្រោងអាទិភាពនិងចាំបាច់ផ្សេងទៀតរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលនាពេលខាងមុខ។

សេចក្តីប្រាថ្នាចម្បាប់នេះរៀបចំឡើងមានចំនួន៥ជំពូកនិង១៦មាត្រា ហើយត្រូវបានប្រើប្រាស់តាំងពីថ្ងៃចេញផ្សាយដោយអង្គប្រជុំពេញអង្គគណៈរដ្ឋមន្ត្រី។



២-សេចក្តីប្រាប់ច្បាប់ស្តីពីការរៀបចំនិយមន័យសម្រាប់ប្រព្រឹត្តិករនៅនៃរដ្ឋាភិបាលសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ និងមេធាវី

វិស័យហិរញ្ញវត្ថុមិនមែនធនាគារនៅកម្ពុជា បាននិងកំពុងមានសន្ទុះរីកចម្រើនយ៉ាងស្រាប់បែក។ បច្ចុប្បន្ន ការគ្រប់គ្រងនិងត្រួតពិនិត្យលើវិស័យហិរញ្ញវត្ថុមិនមែនធនាគារ ស្ថិតក្រោមសមត្ថកិច្ចរបស់ និយ័តករចំនួនពីរគឺ ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ (គ្រប់គ្រងលើវិស័យធានារ៉ាប់រងនិងសោធនឯកជន វិស័យសន្តិសុខសង្គមវិស័យធនាគារកិច្ច វិស័យគណនេយ្យនិងសវនកម្ម និង វិស័យអចលនវត្ថុ វិស័យបញ្ចាំ និងប្រាក់កោតដោយអនុប្បទាន) និងគណៈកម្មការមូលបត្រកម្ពុជា (គ្រប់គ្រងលើវិស័យមូលបត្រ)។

នៅក្នុងបរិបទនៃសកលការបរិយាក្ស សេវានិងផលិតផលហិរញ្ញវត្ថុថ្មីៗត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយ បញ្ញត្តិករហិរញ្ញវត្ថុកម្ពុជា ដែលធ្វើឱ្យកម្ពុជាគ្រប់ប្រឈមនឹងការលំបាកក្នុងការកំណត់ដែនសមត្ថកិច្ចរបស់ បញ្ញត្តិករហិរញ្ញវត្ថុនីមួយៗ។ ក្នុងន័យនេះ ដើម្បីឆ្លើយតបនឹងតម្រូវការដាក់ស្តង់ដារ និងដោយយល់ឃើញពី សារៈសំខាន់នៃការច្របាច់បញ្ជូលគ្នាជាមួយនិយ័តករវិស័យហិរញ្ញវត្ថុមិនមែនធនាគារនេះ រាជរដ្ឋាភិបាលបាន រៀបចំសេចក្តីប្រាប់ច្បាប់ស្តីពីការរៀបចំនិយមន័យសម្រាប់ប្រព្រឹត្តិករនៃអាជ្ញាធរសេវាហិរញ្ញវត្ថុមិនមែនធនាគារនេះឡើង ដើម្បីធ្វើសមាមាណកម្មយន្តការនៃការគ្រប់គ្រងនិងត្រួតពិនិត្យវិស័យហិរញ្ញវត្ថុមិនមែនធនាគារ មានជាអាទិ៍ វិស័យធានារ៉ាប់រងនិងសោធនឯកជន វិស័យមូលបត្រ វិស័យសន្តិសុខសង្គម វិស័យធនាគារកិច្ច វិស័យគណនេយ្យនិងសវនកម្ម និង វិស័យអចលនវត្ថុ វិស័យបញ្ចាំ និងប្រាក់កោតដោយអនុប្បទាន ក្នុងគោលបំណងដើម្បីពង្រឹងនិងធានាប្រសិទ្ធភាពនៃការគ្រប់គ្រង ត្រួតពិនិត្យ និងអភិវឌ្ឍវិស័យហិរញ្ញវត្ថុ មិនមែនធនាគារ ព្រមទាំងលើកកម្ពស់ការអភិវឌ្ឍនិងប្រើប្រាស់បច្ចេកវិទ្យាហិរញ្ញវត្ថុលើវិស័យហិរញ្ញវត្ថុ មិនមែនធនាគារនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។

សេចក្តីប្រាប់ច្បាប់នេះ នឹងផ្តល់គុណប្រយោជន៍ជាច្រើនរួមមាន៖ ១) ឆ្លើយតបនឹងការវិវឌ្ឍនៃវិស័យ ហិរញ្ញវត្ថុមិនមែនធនាគារដែលទាមទារឱ្យមានការពង្រឹងយន្តការស្ថាប័ន ២) បញ្ញត្តិករតែមួយអាចមើល ឃើញពីទិដ្ឋភាពរួម និងអាចធានាបាននូវសង្គតិភាពនៃការដាក់ចេញបទប្បញ្ញត្តិនិងអាចកាត់បន្ថយភាព ចន្លោះប្រហោងក្នុងបទប្បញ្ញត្តិដែលពាក់ព័ន្ធនឹងពិពិធកម្មសេវាហិរញ្ញវត្ថុថ្មីៗ ៣) បង្កើនប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ច សហប្រតិបត្តិការរវាងវិស័យនីមួយៗ តាមរយៈការបែងចែកតំបន់និងការសម្របសម្រួលក្នុងការដាក់ ចេញបទប្បញ្ញត្តិផ្ទៃក្នុងវិស័យ និង ៤) អាចកាត់បន្ថយចំណាយនានា តាមរយៈការទាញយកអត្ថប្រយោជន៍ពី សហថាមពលនៃការដាក់ស្ថាប័ននិយ័តករឱ្យស្ថិតនៅក្រោមបញ្ញត្តិករតែមួយ ដើម្បីធានាបាននូវស្ថិរភាពនៃ ប្រព័ន្ធហិរញ្ញវត្ថុទាំងមូល។

សេចក្តីប្រាប់ច្បាប់នេះរៀបចំឡើងមានចំនួន៥ជំពូកនិង២៥មាត្រា ហើយត្រូវបានសម្រេចឯកភាព ដោយអង្គប្រជុំពេញអង្គគណៈរដ្ឋមន្ត្រី។

៣-មធ្យោបាយ

កិច្ចប្រជុំពេញអង្គគណៈរដ្ឋមន្ត្រី បានសម្រេចបញ្ជូនទៅសុំការអនុម័តយល់ព្រមពីស្ថាប័ននីតិប្បញ្ញត្តិ៖

- ៣.១.សេចក្តីប្រាប់ច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើកិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីការវិនិយោគ ក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងក្របខ័ណ្ឌស្តីពីសហប្រតិបត្តិការសេដ្ឋកិច្ចទូលំទូលាយរវាង សមាគមប្រជាជាតិអាស៊ីអាគ្នេយ៍និងសាធារណរដ្ឋកម្ពុជា។
- ៣.២.សេចក្តីប្រាប់ច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើកិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីការវិនិយោគ រវាងបណ្តារដ្ឋជាសមាជិកនៃសមាគមប្រជាជាតិអាស៊ីអាគ្នេយ៍និងរដ្ឋាភិបាលនៃ តំបន់រដ្ឋបាលពិសេសហុងកុងនៃសាធារណរដ្ឋប្រជាមានិតចិន។
- ៣.៣.សេចក្តីប្រាប់ច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើពិធីសារទីមួយធ្វើវិសោធនកម្ម កិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីភាពជាដៃគូសេដ្ឋកិច្ចទូលំទូលាយ រវាងរដ្ឋជាសមាជិកនៃសមាគម ប្រជាជាតិអាស៊ីអាគ្នេយ៍និងជប៉ុន។
- ៣.៤.សេចក្តីប្រាប់ច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើពិធីសារអនុវត្តកញ្ចប់សន្យាទី១០ ក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងក្របខ័ណ្ឌអាស៊ានស្តីពីសេវាកម្ម។
- ៣.៥.សេចក្តីប្រាប់ច្បាប់ស្តីពីការអនុម័តយល់ព្រមលើកិច្ចព្រមព្រៀងអាស៊ានស្តីពី ទទួលស្គាល់ទៅវិញទៅមកលើការផ្តល់អាជ្ញាប័ណ្ណក្រុមអាកាសយាន។



សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ **ហ៊ុន សែន** នាយករដ្ឋមន្ត្រីនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា បាន មានប្រសាសន៍ថា៖

១- រាជរដ្ឋាភិបាល បានសម្រេចបញ្ចេញកញ្ចប់ថវិកាចំនួន៣៤១០០លានដុល្លារអាមេរិក ទៅ ១៥០លានដុល្លារអាមេរិក សម្រាប់គម្រោងសាងសង់ផ្លូវចំនួន៣៤នៃក្នុងចំណោមខេត្តសៀមរាប ដើម្បីជួយ កែលម្អហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធទីក្រុងសៀមរាប បង្កើតការងារនិងលើកស្ទួយជីវភាពប្រជាពលរដ្ឋ ជុំវិញកំណើន ភ្ញៀវទេសចរនិងកំណើនសេដ្ឋកិច្ចជាតិក្រោយវិបត្តិជំងឺកូវីដ-១៩។ សម្តេចតេជោនាយករដ្ឋមន្ត្រី បាន សង្កត់ធ្ងន់ថា គម្រោងកែលម្អហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធផ្លូវក្នុងចំណោមខេត្តសៀមរាបនេះ នឹងត្រូវបញ្ចប់នៅចុងឆ្នាំ២០២១ ហើយនឹងធ្វើឱ្យភ្ញៀវទេសចរកាន់តែមានមោទនភាពចំពោះសម្បត្តិបេតិកភណ្ឌវប្បធម៌ប្រវត្តិសាស្ត្ររបស់ កម្ពុជាដែលស្ថិតក្នុងទឹកដីអន្ទរិយៈនេះ ព្រមទាំងមានមោទនភាពចំពោះការអភិវឌ្ឍហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធរបន្ត នៅក្នុងចំណោមខេត្តសៀមរាបផងដែរ។

២- រាជរដ្ឋាភិបាល សូមថ្លែងអំណរគុណដល់គ្រប់ក្រសួងស្ថាប័ននិងរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ដែលបានខិតខំសន្សំសំចៃ មិនខ្វះខាតថវិកា ក្នុងដំណាក់កាលនៃការឆ្លងរាលដាលជំងឺកូវីដ-១៩ ដែលធ្វើឱ្យ កម្ពុជាសន្សំថវិកាបានជាង៦០០លានដុល្លារអាមេរិក ដើម្បីប្រើប្រាស់បន្ថែមក្នុងការអភិវឌ្ឍប្រទេសជាតិ។

៣- កម្ពុជាក្រវេណីវេជ្ជសាស្ត្រនិងវេជ្ជបណ្ឌិតដើរទាំងសភាពការណ៍ តាមរយៈជំរុញការអនុវត្តកិច្ច ព្រមព្រៀងពាណិជ្ជកម្មទ្វេភាគីប្រជាជាតិ និងត្រូវខិតខំនាំចេញទំនិញដែលផលិតបានទៅកាន់ទីផ្សារទាំងនោះ ព្រមទាំងបន្តចរចានិងឈានទៅចុះកិច្ចព្រមព្រៀងពាណិជ្ជកម្មជាមួយដៃគូថ្មីៗទៀត ដើម្បីលើកកម្ពស់ ទំនាក់ទំនងសេដ្ឋកិច្ចនិងនយោបាយរបស់ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។

៤- ក្នុងដំណាក់កាលបច្ចុប្បន្ននៃវិបត្តិជំងឺកូវីដ-១៩ កម្ពុជាត្រូវបង្កើននីតិវិធីប្រកួតប្រជែងក្នុង ការជំរុញការនាំចេញស្បៀង ពិសេសការនាំចេញអង្ករទៅកាន់ទីផ្សារបរទេស នូវអតិរេកស្រូវអង្ករប្រចាំឆ្នាំ ដែលកម្ពុជាសម្រេចបាន។

៥- ក្នុងឱកាសពិធីបុណ្យកាន់បិណ្ឌ និងកុំបិណ្ឌខាងមុខនេះ សម្តេចតេជោនាយករដ្ឋមន្ត្រី ណែនាំដល់ក្រសួងស្ថាប័ន កងកម្លាំងមានសមត្ថកិច្ចគ្រប់ផ្នែកពាក់ព័ន្ធ និងរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ត្រូវខិតខំ ធានាការការពារសន្តិសុខ សណ្តាប់ធ្នាប់សាធារណៈ ឱ្យបានល្អប្រសើរជូនប្រជាពលរដ្ឋ និងត្រូវបន្តជំរុញការ ផ្សព្វផ្សាយសេចក្តីណែនាំរបស់ក្រសួងស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធ ស្តីពីវិធានការការពារការឆ្លងជំងឺកូវីដ-១៩។

៦- ក្នុងឱកាសពិធីបុណ្យកាន់បិណ្ឌ និងកុំបិណ្ឌខាងមុខនេះ សម្តេចតេជោនាយករដ្ឋមន្ត្រី បាន ជូនដល់មន្ត្រីរាជការគ្រប់លំដាប់ថ្នាក់ កងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធ វិស័យឯកជន និងជនរួមជាតិខ្មែរគ្រប់រូប ដែលកំពុងរស់នៅក្នុងនិងក្រៅប្រទេស សូមទទួលបាននូវជោគជ័យ សិរីសួស្តី ជ័យមង្គល វិបុលសុខ និង ការពារកុំឱ្យមានការឆ្លងរាលដាលជំងឺកូវីដ-១៩ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។

អង្គប្រជុំពេញអង្គគណៈរដ្ឋមន្ត្រី បានបិទសម័យប្រជុំនៅវេលាម៉ោង១១និង៥៥នាទី។ *Handwritten signature*

ថ្ងៃសុក្រ ២៣ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំជូត ទោស័ក ព.ស.២៥៦៤
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី០៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០២០

